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Referat af bestyrelsesmøde 22. november 2022, GF Søholmen 

Deltagere: 
 
 

Flemming West, nr. 19 
John Edemann, nr. 5 
Morten Ersgaard, nr. 12 
Carsten Føns Bredahl, nr. 10 
Per Hjortshøj, nr. 18 
 

Afbud: Ida Kristine Illemann, nr. 8 
Mikal Bech From Stausholm, nr. 14 
 

Referent: John Edemann 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 2. februar 2023 

 
Dagsorden 

1. Opfølgning på aktioner fra seneste bestyrelsesmøde 18. august 2022 
a. Opsigelse af serviceaftale med Lumen 

b. Opkrævning af engangsbeløb på kr. 2.000 til frikøb af serviceaftale 

c. Tildel el-lade p-pladser til alle huse og publicér tildelingen på en tegning på hjemmesiden 

d. Bukket lampe ved Søholmen 5, opfølgning med Lumen 

e. Påmindelse om opkrævning af årligt kontingent for 2022 - Afsluttet 

f. Nedskæring af fælleshække til højden 150 cm - Afsluttet 

2. Næste bestyrelsesmøde 

3. Eventuelt 

 
Mødeemner 

Nr. Emne Beslutninger, information mv. 

1.  Opfølgning på aktioner fra 
bestyrelsesmøde 18. august 
2022 

Opsigelse af serviceaftale med Lumen 
Flemming har rykket ”Lumen” og afventer svar fra Lumen 
 
Opkrævning af engangsbeløb på kr. 2.000 til frikøb af serviceaftale 
Beløbet opkræves når serviceaftalen med Lumen er opsagt 
 
Tildel el-lade p-pladser til alle huse 
Carsten tager initiativ til at få udarbejdet en oversigt 
 
Bukket lampe ved Søholmen 5, opfølgning med Lumen 
Flemming har rykket ”Lumen” og afventer svar fra Lumen 
 

2.  Næste bestyrelsesmøde Torsdag den 2. februar 2023 på restaurant Kongemosen 

3.  Eventuelt 
 

Juletræer 
Per foreslog opsætning af juletræer på de to legepladsområder. Det 
var der tilslutning til og John kontakter Ida om lyskæderne fra sidste 
år kan genbruges 
 
Generalforsamling i GF Søndergaard Syd 
Per deltog i generalforsamlingen for GF Syd og fortalte at de 
væsentligste emner på mødet var: 
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Nr. Emne Beslutninger, information mv. 

 Etablering af et fælles fibernet hvor en seddel med 
interessetilkendegivelse er sendt ud til alle medlemmer. 
Det er dog ikke noget bestyrelsen i GF Syd støtter. Bestyrelsen 
arbejder videre med enten opgradering af nuværende net eller 
alternativ løsning 
 

 Etablering af fjernvarme. Her blev det nævnt at vi (dvs. 
Søholmen) er med i anden bølge i 2028-2030 

 

 

 
Aktioner 

Nr Aktion Hvem Status 

1 Udarbejd oversigt over placering af ladestationer Carsten Afventer 

2 Kontakt Ida vedr. lyskæder til opsætning af juletræer John Afsluttet 

3 Bestil bord på Kongemosen til næste bestyrelsesmøde John Afventer 

 


